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Vragen van het lid Lodders (VVD) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over signalen omtrent het stalsysteem «koeientuin» (ingezonden 
19 april 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met het stalsysteem «koeientuin»? 

Vraag 2
Is het waar dat in deze stal geen strooisel gebruikt wordt en dat dit stalsys-
teem daardoor niet gebruikt kan worden op een biologisch melkveebedrijf? 
Zo ja, waarom niet en kunt u een toelichting geven op de inhoudelijke 
argumenten waarom dit systeem niet geschikt zou zijn voor een biologisch 
melkveebedrijf? Zo nee, hoe komt het dat dit misverstand in de praktijk aan 
de orde is? 

Vraag 3
Wat vindt u van de situatie dat nieuwe stalconcepten, ontwikkeld vanuit de 
koe om een zo optimaal mogelijke leefomgeving te hebben, tegengewerkt 
worden door bestaande regels? Wat wilt u hieraan doen? Is er mogelijkheid 
tot een proefstalstatus? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Komt deze situatie alleen in de biologische sector voor of ook bij de gangbare 
bedrijven?
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